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Notulen 82e Algemene Ledenvergadering der studievereniging ismus d.d. 15-09-2022

Aanwezigen:

Anna van Rooijen, Joos Rutjens, Thomas Steenkamp, Rik van Doremalen, Jeroen Dols, Stijn van
Nispen, Marieke Gebbink, Karlijn Verbaan, Melle Wassink, Merel Graafmans, Cas Reuvers, Sam van
Huizen, Boris de Geest, Stefan Geene, Myrte Hofstede, Noa van Hamburg, Bart Krans, Tessa van
Weerdhuizen, Levy Zeegers, Jasha Notenboom, Berend Kooiker, Noortje Lamers, Tristan Hoenselaar,
Maurits Bouma, Linde Oomens, Jeroen Mooijman, Arthur Kampschuur

Machtigingen:

Isabel Berentsen machtigt Tessa van Weerdhuizen
Noah Wassenberg machtigt Stijn van Nispen
Rose Snijders machtigt Karlijn verbaan

Agenda:

1. Opening
2. Vaststellen agenda
3. Mededelingen
4. Bespreking notulen 81e ALV
5. Vaststellen notulen 81e ALV
6. Bespreking jaarverslag XXIe bestuur
7. Stemming jaarverslag XXIe bestuur
8. Bespreking financieel jaarverslag XXIe bestuur
9. Stemming financieel jaarverslag XXIe bestuur
10. Bestuurswissel
11. Verkiezing kascontrolecommissie
12. Verkiezing Raad van Advies
13. W.V.T.T.K.
14. Rondvraag
15. Sluiting

Opening

Levy Zeegers opent de vergadering om 20.12.

Conform de motie Tol beginnen we de vergadering met het zingen van het ismuslied.
Levy vraagt iedereen te applaudisseren.
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Vaststellen Agenda

Levy Zeegers vraagt of er opmerkingen of vragen over de agenda zijn.
De agenda wordt per acclamatie aangenomen.

Mededelingen

Levy Zeegers leest de feitjes van de dag op.

Levy Zeegers vraagt of er mensen zijn die bezwaar hebben tegen het maken van een opname van de
ALV. Deze opnames worden gebruikt voor het maken van de notulen. Deze opnames worden
verwijderd na het verwerken van de notulen.

Levy Zeegers zegt dat er gisteren een post op Instagram is gezet met daarin een afscheid van het
bestuur. Dit is bij sommige zeer op de tenen gekomen, zoals Boris. Dit neemt niet weg dat het
bestuur vanavond mogelijk niet uitgehamerd kan worden als het jaarverslag of financieel jaarverslag
eventueel niet wordt aangenomen. De post had slechts als doel om het naderende einde van het
bestuursjaar aan te geven.

Levy Zeegers zegt dat hij in de wandelgangen wat onduidelijkheid over de stemprocedure van de
Raad van Advies heeft gehoord. Deze onduidelijkheid zal worden weggenomen wanneer we bij dit
punt aankomen. Maurits zal de stemprocedure dan uitleggen.

Levy Zeegers vraagt of er nog opmerkingen zijn.
Joos Rutjens zegt de de das van Myrte een andere kleur is dan de das van de rest van het bestuur.
Myrte Hofstede zegt dat het de schuld van Joos is.
Thomas Steenkamp zegt dat Myrte een adtje moet doen.
Anna van Rooijen zegt dat Myrte aan de pijnstillers zit.
Levy zegt dat hij het wel een adtje in de plaats van Myrte wil doen.

Anna zegt dat leden van de ALV niet door de voorzitter heen moeten praten. Ze vraagt of de
inschrijflijst terug moet worden gelegd bij de ingang, zodat mensen die te laat zijn zich kunnen
inschrijven.
Levy Zeegers zegt dat Myrte het quorum bij houdt.

Levy Zeegers schorst de vergadering om 20.19 voor 1 minuut om de beamer aan te zetten.
Levy opent de vergadering om 20.20.

Bespreking notulen 81ste ALV

Levy Zeegers zegt dat we de notulen per pagina zullen bespreken.

Pagina 2
Thomas Steenkamp zegt dat het totaal stemgerechtigden vorige keer veel hoger was dan deze ALV.
Hij vindt dit jammer.

Pagina 3
Cas Reuvers vraagt of Noa het bierpakket van Boris al heeft gekregen.
Noa van Hamburg zegt dat ze het bierpakket nog heeft gekregen. Dit komt door haarzelf, want ze
hadden afgesproken om de biertjes samen te drinken. Ze moest die afspraak verzetten.
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Joos Rutjens zegt dat Tessa en adtje moest doen. Ze moet dat later doen.
Tessa van Weerdhuizen zegt dat ze er later wel een doet
Berend zegt dat zijn ouder dat moet zijn ouders zijn.
Levy zegt dat dit wordt aangepast

Pagina 7
Joos Rutjens zegt dat midden bovenaan het volgende staat: ‘Erik zegt dat je als secretaris notulen
moet maken maar dat niemand ze leest. Hij wil weten hoe Tristan met die telerustelling zal omgaan.’
Hij wil weten wat telerustelling is.
Tessa van Weerdhuizen zegt dat dat een typefout moet zijn. Het moet teleurstelling zijn.

Geheel
Joos Rutjens geeft zijn complimenten.
Thomas Steenkamp geeft ook zijn complimenten, ook voor het secretarisschap gedurende het hele
jaar. Tessa deed het beter dan haar voorganger.

Vaststellen notulen 81ste ALV

De notulen worden per acclamatie aangenomen.

Bespreking jaarverslag XXIe bestuur

Levy Zeegers zegt dat er een fout staat in het activiteitenoverzicht. De activiteiten van ismus tijdens
de introductieweek zijn niet opgenomen in het overzicht. Deze activiteiten zijn inmiddels wel
toegevoegd.
Levy Zeegers zegt dat het sponsorbedrag niet klopt. Het is 475 euro minder. Het goede bedrag staat
in het financieel jaarverslag.

Levy zegt dat het jaarverslag per pagina zal worden besproken.

Pagina 1
Joos Rutjens heeft een vraag over de titel van het jaarverslag. Hij wil weten hoe het bestuur op deze
titel is gekomen.
Levy Zeegers zegt dat het bestuur op het thema van zon is gekomen. Het beleidsplan heette na
wervelstorm komt zonneschijn. Aangezien het jaar daarvoor een wervelstorm was door alle corona
maatregelen. Het bestuur hoopte op een nieuwe koers. Het halfjaarverslag heette halverwege de
zonneschijn. Dit was iets minder creatief. Het bestuur heeft nu voor een zonsondergang gekozen.
Joos vraagt of het volgende bestuur het thema nacht zal gebruiken.
Levy zegt dat het ook een ster kan zijn.

Pagina 3
Thomas Steenkamp zegt dat er een typefout staat. Er staat ‘trotst’ in plaats van trots. Hij vindt de
manier van schrijven is niet heel mooi. Hij wil een mooiere uitlijner.

Pagina 4
Anna van Rooijen zegt dat ze las dat de pride vlag niet is opgehangen, maar ze kan zich herinneren
dat er aan het begin van het jaar klachten waren over de vlag. Ze wil aan het volgende bestuur
doorgeven dat tolerante geen politieke kleur is.
Maurits Bouma zegt dat de vlag inmiddels hangt.
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Jeroen Dols zegt dat in de tweede alinea staat dat er situaties van onveiligheid zijn opgelost door
middel van een sanctie. Hij vindt het gek dat het niet bekend is wat de sanctie was. Hij wil weten hoe
de situatie is opgelost, zonder de privacy van het slachtoffer te schenden.
Levy Zeegers zegt dat de oplossing persoonsgebonden was. De persoon mocht niet meer naar een
bepaalde activiteit komen.
Joos Rutjens wil weten waarom niks met de site is gebeurd.
Levy zegt dat hij dat zelf kan beantwoorden.

Pagina 8
Thomas Steenkamp zegt dat hij zich kan herinneren dat er een goede sportactiviteit was: triobal.
Daar was toen op Instagram een reel over geplaatst. Hij vond dat leuk. Hij wil het volgende bestuur
de tip geven om dat vaker te doen. Het maakt activiteiten levendiger.

Pagina 9
Thomas Steenkamp zegt dat hij ziet dat er bij persoonlijk contact staat dat het soms onduidelijk was
wanneer de kamer open was. Hij wil het volgende bestuur de tip geven om het volgende keer
duidelijker te maken. Hij is het eens met de beslissing om de kamer deels te sluiten tijdens
tentamenperioden, en had het zelf ook moeten doen tijdens zijn eigen bestuursjaar. Duidelijkheid
vooraf over de openingstijden helpt enorm,
Levy Zeegers is het er mee eens. Aan de hand van de vele dm’s op Instagram is het duidelijk dat het
bestuur gefaald heeft. Het had beter gekund en dat kan het volgende bestuur doen.
Rik van Doremalen er moet voorgekomen in plaats van voorkomen moet staan bij het kopje
collegepraatjes.

Pagina 10
Thomas Steenkamp zegt dat het jammer is dat er zo weinig kratjes van de maand waren. Hij raadt
het volgende bestuur aan om er meer te organiseren, want dit is best gezellig. Hij heeft een open
vraag voor de ALV. Hij vraagt zich af of ismus niet te veel activiteiten heeft waardoor de kwaliteit en
de opkomst niet altijd even goed zijn. Hij vraagt of het misschien een idee zou zijn om wat minder
activiteiten te organiseren.
Levy Zeegers zegt dat het bestuur dit ook had bedacht en op heeft gereflecteerd. Door de corona
maatregelen heeft het bestuur veel activiteiten naar achter geplaatst. Op de laatste borrels kwam er
bijna niemand meer.
Anna van Rooijen zegt dat als je minder activiteiten organiseert, je ook aan de commissies moet
denken. Je kan ze eventueel samenvoegen, anders kan het de consequentie hebben dat mensen
geen commissiewerk meer willen doen.
Rik van Doremalen zegt dat er staat dat er in de 34 man staat. Het is beter als hier 34 personen van
wordt gemaakt.

Pagina 11
Cas Reuvers zegt dat hij wil aangeven dat de mediacommissie erg mooi is en er een nieuwe
aflevering online staat.
Levy Zeegers gaat hem luisteren.
Rik van Doremalen wil terugkomen op zijn mening over de niet alcoholische activiteiten. Dit was toch
wel goed
Levy zegt bedankt.

Pagina 14
Rik van Doremalen zegt dat er staat dat de borrelcommissie niet helemaal hun ei kwijt kon. Het was
duidelijk wat de commissie inhield. Het is goed dat de borrel en feestcommissie uit elkaar is gehaald.
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Hij zou het volgende bestuur willen aanraden de commissies uit elkaar te houden. Er zaten nu alleen
te veel mensen in de commissie.
Jasha Notenboom zegt dat de borrel en groot feestcommissie uit elkaar zijn, maar het zijn aparte
commissies. De borrel en feestcommissie zal ‘zit borrel’ en ‘feest borrels’ organiseren. De groot
feestcommissie blijft de grote feesten organiseren.

Thomas Steenkamp zegt dat er bij de almanakcommissie wat problemen waren. Op een gegeven
moment wilde mensen hun werk niet meer afgeven. Het bestuur heeft de commissie uiteindelijk hun
zin gegeven. Hij wil weten hoe de bestuur
Levy Zeegers zegt dat het afhankelijk is van de commissie. Hij zou meegeven om in gesprek te gaan
en duidelijk aan te geven wat de verwachtingen zijn en durven te beslissen dat ze niet hun zin
krijgen. Het was nu wel het beste om de commissie wel hun zin te geven.
Myrte Hofstede zegt dat ze heeft geëvalueerd met de commissie. Er waren veranderingen met
budget. Het was niet duidelijk waar dat extra geld heen moest, daardoor is verwarring ontstaan.
Thomas vraagt of we de fout bij ons neerleggen
Myrte zegt dat het van beide kanten komt
Rik wil aan Jasha meegeven dat ze moet opletten welke commissies extra aandacht nodig hebben.

Pagina 15
Jeroen Dols wil aanhaken op het punt van Rik over het gebruik van personen in plaats van man. Het
moet echt aangepast worden.
Levy zeegers zegt dat het bestuur het meeneemt.
Jeroen wil het echt aangepast zien worden. In de statuten staat dat alles gender neutraal moet zijn.
Levy zegt dat het bestuur een toezegging doet om het aan te passen.
Rik van Doremalen zegt dat hij zich afvroeg of het volgende bestuur heeft meegekregen dat het KKB
bekend gemaakt moet worden op het gala.
Jasha Notenboom zegt dat het volgende bestuur dat weet.

Pagina 17
Thomas Steenkamp zegt dat hij de ismusband leuk vond. Hij vond het tijdens het gala erg leuk om ze
te horen spelen. Als de band het zelf ook leuk vindt is het misschien leuk om een concert te doen.
Maurits Bouma zegt dat het een toezegging is als Thomas deel neemt. Hij wil dat Thomas Brabant
gaat zingen.
Thomas wil dat wel na een paar biertjes.

Jeroen Dols zegt dat bij lezing en debat staat dat er banden zijn gelegd met Caroline van der plas. De
zin is een beetje raar.
Levy Zeegers zegt dat het een typefout is geweest.
Rik van Doremalen zegt dat het kennismakingsweekend thema leuk heeft. Hij wil weten of het aantal
leden die mee kan al is besproken.
Noortje Lamers zegt dat er dit jaar minder mensen mee kunnen.
Rik vraagt of er geloot wordt
Jascha Notenboom zegt dat ze een vol is vol beleid hanteren.
Myrte Hofstede zegt dat er vorig jaar ook plek was voor de tweedejaars.
Rik wil voorstellen om toch te loten. Dit is in voorgaande jaren wel gegaan. Vaak zeggen meer
mensen af als hun vrienden niet mee kunnen.
Myrte zegt dat loten niet per se eerlijker is. Iedereen heeft de kans om zich in te schrijven. Het is
ruim van tevoren aangegeven wanneer de inschrijvingen zouden openen en er is nog steeds een
wachtlijst.
Rik vraagt of het al is meegedeeld wie mee mag.
Jasha zegt dat dit volgende week bekend wordt gemaakt.
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Joos Rutjens zegt dat er Kees van de Staaij staat in plaats van Kees van der Staaij.
Jeroen zegt dat er bij Caroline van der Plas ook een fout staat.

Pagina 18
Anna van Rooijen zegt dat ze wilde terugkomen op het lustrumgala. Er waren toen een aantal dingen
met de organisatie fout gegegaan. Er waren problemen met de locatie, maar vooral problemen met
het samenvoegen van twee commissies om één te organiseren. Zij zou zeggen dit nooit meer te
doen. De commissies werden ook door andere personen begeleid. Ook al zijn de commissie leden
volwassen het is de verantwoordelijkheid van het bestuur. Ze zou aanraden deze situatie te
vermijden.
Levy Zeegers zegt dat dit in het verslag stond.
Rik van Doremalen zegt dat hij aansturen vanuit het bestuur miste. Het was makkelijk geweest als er
duidelijk was welke commissie wat moest doen. Hij wil aan aanvullen dat we allemaal volwassen zijn
maar het was nu een soort turf war. Hij miste de begeleiding van een bestuurslid.
Levy zegt dat het bestuur te laat was met ingrijpen. Daarna heeft hij aan damage control gedaan. Het
bestuur heeft het dus niet helemaal uit handen gelaten.
Rik zegt dat dit niet is wat hij zegt. Levy heeft wel zijn best gedaan, maar het was echt te laat. Het
was beter geweest als het bestuur één bestuurslid had aangewezen om de taken te verdelen.
Anna zegt ook dat een prachtig gala was. Het was überhaupt leuk om met de commissie iedereen
erbij te betrekken. Soms is iemand van bovenaf wel fijn . Dat kan op het moment stom aanvoelen
maar is later wel fijn. Ze zegt dan ook tegen Jasha: ‘Do your thing!’
Levy zegt dat we inderdaad te laat waren.

Joos Rutjens wil wat zeggen over de mediacommissie. Hij heeft de podcast geluisterd. Hij is na twee
minuten gestopt. Dit had niks met de podcast te maken, want hij moest gaan douchen. Hij wil zeggen
dat hij het logo erg mooi vindt.
Cas Reuvers geeft een shoutout aan Tijn van Loveren.

Rik van Doremalen zegt dat de regelafstand fout is.

Pagina 19
Thomas Steenkamp zegt vraagt applaus voor de sportcommissie. Het was een hele mooie commissie
met super mooie activiteiten.
Levy Zeegers zegt dat de opkomst hoog was.
Thomas wil ook een shoutout voor Stefan die een geweldige voorzitter was.

Rik van Doremalen zegt dat soepcom leuk was. Hij zag dat er niet altijd werd bijgehouden welk
gerecht er werd verkocht.
Levy Zeegers zegt dat hij het er mee eens dat dit handig was geweest. Het bijhouden was meer voor
de financiën.
Rik zegt dat als je dit bijhoudt kunt kijken wat er goed in smaak viel.
Cas Reuvers zegt dat in de derde regel van soepcom een taalfout staat.

Pagina 21
Rik van Dormalen heeft een vraag over de statuten alv. Waarom heeft deze niet plaatsgevonden?
Levy Zeegers zegt dat dit in het jaarverslag stond. Het was zijn verantwoordelijkheid. Hij was onder
de veronderstelling dat aan het begin van het jaar niks met de statuten kon worden gedaan omdat
het nog bij de notaris lag. Hij kwam er later achter door Anna dat hij er achter aan moest gaan en
kwam er toen achter dat de statuten al een paar maanden klaar waren. Vanaf daar ging het
bergafwaarts met de communicatie. Hij heeft heel vaak geprobeerd een datum te prikken voor de
ALV, maar de stukken moesten eerst nog geschreven te worden. Dit werd maar niet gedaan.
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Uiteindelijk werd het gedaan na een gesprek met Jordi. Hij probeerde daarna heel vaak een datum te
prikken voor de ALV, maar dit lukt emaar nier. Er was op een geven moment wel een datum geprikt.
Toen was de kritiek dat het niet op een toegankelijk tijdstip was. Mensen konden er vanwege
colleges niet bij de ALV zijn. Die ALV was daarom geannuleerd. Een nieuwe datum prikken was niet
mogelijk. Het is nu doorgegeven aan het volgende bestuur.
Rik vraagt of de commissie door de ALV is gekozen.
Meerdere mensen zeggen dat de commissie door de ALV is gekozen.
Rik snapt dat er desinteresse is vanuit de commissie. Het feit blijft dat het bestuur wel had kunnen
ingrijpen. Het bestuur had de stukken kunnen voordragen. Hij vindt het jammer dat het nu wordt
doorgeschoven. Het was de taak van dit bestuur.
Levy zegt dat hij het als zijn taak zag. Hij is het grotendeels eens met Rik. Hij vond het belangrijk dat
er iemand van de commissie bij de ALV was voor de verantwoording. Het kan inderdaad zonder, maar
hij heeft liever van niet.
Rik zegt vraagt hoe het volgende bestuur dit probleem gaat oplossen. Het probleem wordt alleen
maar groter.
Maurits Bouma zegt dat de commissie net als de kascontrolecommissie is verkozen. Ze zijn
voorbereid op een lange zit. Hij wil de communicatie verbeteren door een plan te maken om alles
strak te zetten. Het laatste dat moet gebeuren is de ALV. Levy heeft daar wel wat aan gedaan. De
laatste details kunnen nu worden afgehandeld
Rik zegt dat een statuten ALV heel lang duurt en er allemaal oude leden die komen zeuren.
Levy zegt dat in dit geval geen wijzigingen meer aangebracht kunnen worden. Er is weinig ruimte
voor discussie. Dit heeft geen zin. Alle discussies hebben al plaatsgevonden. Hij denkt dat de ALV niet
langer dan een half uur duurt.
Jeroen Dols zegt dat de statutencommissie door dde ALV is ingesteld. Hij wil de commissie niet in
twijfel trekken over hun kunde want ze zijn er heel lang mee bezig geweest en daar is alleen maar
respect voor. Hij kent ze ook als goede ismus leden. Als de communicatie slecht verloopt en ze niet
beschikbaar zijn moeten ze misschien vervangen worden. Zodat de ALV kan plaatsvinden.
Levy zegt dat de commissie zeker hun best heeft gedaan.
Anna van Rooijen zegt dat ze denkt dat het twee ALV’s gaan zijn en dat ze langer gaan zijn dan een
half uur. Ze gaat dit nog een keer aan Levy uitleggen.
Levy zegt dat hij niet op de hoogte was.
Rik zegt dat de ALV het recht heeft de statuten te verwerpen. Het is het hoogste besluitorgaan.
Jeroen zegt dat dit niet zo is.

Rik van Doremalen wil nog wat zeggen over de commissies in het algemeen. Myrte heeft het goed
gedaan. Het is een sterk stuk. Hij wil Myrte feliciteren.

Pagina 22
Anna van Rooijen wil wat zeggen over IAPSS. Aan het begin van het jaar heeft ze ismus weer samen
gebracht met IAPSS. Toen hebben is er een contract aangelegd waardoor ismus leden gratis lid
mochten worden. Dit is niet gecommuniceerd.
Levy Zeegers zegt dat de leden wel de mogelijkheid hebben gekregen om lid te worden van IAPSS.
Anna ziet dit graag in het jaarverslag.
Joos Rutjens vraagt hoe goed het contact met de voorzitter van IAPSS europe was.
Levy zegt dat het een aardige jongen was die sommigen misschien zelfs knap vinden. Ze hebben een
goede discussie over IAPSS gehad. Het zal zijn vruchten afwerpen.
Anna zegt dat in de notulen moet staan dat de voorzitter van IAPSS europe Just Dance op de
ismuskamer met Anna Heeft gedaan en heeft gewonnen.

Pagina 23
Thomas Steenkamp geeft zijn complimenten aan Tessa voor haar werk in de SVM.
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Tessa van Weerdhuizen vond de SVM leuk.

Pagina 27
Thomas Steenkamp wil zijn complimenten geven aan Noa voor het enorme bedrag dat ze heeft
opgehaald. Hij wil haar ook complimenteren voor andere zaken. Ze heeft veel bereikt en nu mag ze
lekker uitrusten.

Jeroen Dols zegt dat hij een punt heeft over de stamkroeg. Het stuk eindigt met de tekst dat het
volgende bestuur een afweging kan maken over wat er gebeurd met de stamkroeg. Hij vindt dit laf.
Het bestuur had een sterkere uitspraak kunnen doen. Hij wil dat het bestuur een standpunt innam.
Levy Zeegers zegt dat hij niet helemaal op de hoogte is wat er in het verslag staat. Het is de
verantwoordelijkheid van het bestuur om er wat over te zeggen. De keuze valt buiten dit
bestuursjaar. Hij zegt dat we geen sterk advies wilden geven zodat het volgende bestuur zelf een
beslissing kan maken en deze zelf kan onderbouwen.
Jeroen zegt dat de tekst laf is en het bestuur niet. Hij is benieuwd wat de rest er van vindt.
Anna van Rooijen zegt dat het jaarverslag bedoeld is om advies te geven. Er hoeft niet hetzelfde
advies als in het draaiboek in te staan. Er mag wel een eigen mening. Dan kan de beslissing van het
volgende bestuur vergeleken worden.
Levy zegt dat het bestuur meer zal toevoegen.

Joos Rutjens zegt dat vrienden van ismus een ding is. Sommigen wilden een andere aanpak.
Levy Zeegers zegt dat het bestuur er over heeft nagedacht. Na overleg met beide penningmeesters is
het bestuur tot de conclusie gekomen dat het niet handig is.
Bart Krans zegt dat het gaat om de eenmalige betaling. Het idee was om een jaarlijkse bedrag te
vragen. Dan betaal je hetzelfde als een lid maar heb je minder rechten.
Thomas Steenkamp zegt dat dat klopt. Het is ook vooral een symbolisch iets. Dat je als gebaar elk jaar
wat overmaakt. Daarom zou graag toch willen adviseren om er nog eens over na te denken. Bij
andere verenigingen doe je het ook zo. Langzamerhand kun je er een leuk bedrag mee ophalen.
Thomas zegt toe dat hij vriend van ismus wordt.
Bart zegt dat het kan, maar dat er goed over moet worden nagedacht over het verschil met
donateurschap.
Joos zegt dat de eenmalige betaling een fout was. Een donateurschap doe je ook elk jaar. Hij is het
eens met Thomas.
Jeroen Dols geeft de tip voor het volgende bestuur om wat te doen met de alumnikring en vrienden
van ismus zodat het een soort exclusieve groep is.
Levy zegt dat er al reünies zijn
Rik van Doremalen sluit zich bij Jeroen aan. Je kan dat via de mail makkelijk dingen verspreiden. Hij
raadt ook aan meer informatie over de alumnikring te verspreiden.
Levy zegt dat de almnuiactivtietien allen voor de alumni zijn. Het heeft geen nut om het op de sociale
media van ismus te zetten. Het is niet voor de leden van ismus. Als er activiteiten zijn die ook
interessant zijn voor de leden wordt dat wel verspreid.
Anna van Rooijen zegt dat het idee om vrienden van ismus een soort extraatje te maken, bij de
alumnikring leuk is.
Joos sluit zich aan bij dit idee. Tijdens de lustrumweek was ook een alumni activiteit en die was een
groot succes
Maurits Bouma zegt dat hij laatsts op de fiets door een vrouw van 30 was aangesproken die zijn
ismus trui herkende. Zij was onderweg om met andere alumni af te spreken. Er was zelfs een ismus
baby. Maurits wil zeggen dat alumni op hun eigen manier contact hebben en activiteiten
organiseren.
Anna zegt dat ze in haar jaar het alumninetwerk heeft laten liggen. Levy heeft dat goed op zich
genomen. ze wil haar complimenten daarvoor geven.
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Rik vraagt om een toezegging dat dit in de notulen komt
Tessa van Weerdhuizen zegt dat het in de notulen komt.

Geheel
Jeroen Dols zegt dat hij een opmerking heeft over het activiteitenoverzicht. Hij zegt dat het een
aantal keren onduidelijk was hoeveel mensen aanwezig waren. Iedereen kan tellen. Er zijn online
tickets verkocht of je kan ter plekke tellen hoeveel mensen aanwezig zijn. Het is gemakzuchtig. Hij wil
weten of het nog kan worden aangevuld. Het overzicht is nu onvolledig. Er zijn nog nooit zo veel
gaten geweest.
Myrte Hofstede zegt dat veel van de activiteiten samen met andere verenigingen waren. Het is dan
moeilijk te tellen. Ze kan best volledige aantallen neer zetten
Jeroen zegt dat het nu moeilijk is om aan te passen. Dus hij wil aan het volgende bestuur meegeven
dat het beter moet worden bijgehouden. Je kan ook met schattingen werken.
Myrte zegt dat ze wel de volledige aantallen van de opkomst heeft.
Rik zegt dat hij het volledige aantal heeft gebruikt. Hij zegt dat hij het nooit bij heeft hoeven houden.
Het is het eerste halfjaar ook zo geweest en hij heeft nooit vermeld dat je aan de deur moet turven,
maar dit hoort wel. Dit kun je onder het bestuur verdelen.
Boris de Geest zegt dat dit moeilijk is bij een feest met andere verenigingen. Er staan dan ook andere
mensen van andere verenigingen aan de deur.
Rik zegt dat met de introductieweek vijf mensen aan de deur stonden.
Boris zegt dat je niet de hele tijd deurdienst hebt.
Joos Rutjens zegt dat hij wil laten weten dat zij niet goed weten hoe het werkt.

Anna van Rooijen zegt dat ze een zure en niet zure opmerking had. De zure opmerking is voor Bart.
Ze heeft geteld en tot nu toe heeft hij negen keer met zijn ogen gerold deze ALV. Las bestuurslid
moet er wel uitzien alsof je waardeert dat er leden zijn. De niet zure opmerking is en vooral voor
Levy. Ze wil zeggen dat hij het goed heeft gedaan en wil haar complimenten geven.
Bart Krans zegt sorry voor zijn oogrollen.
Joos Rutjens is niet zuur. Hij feliciteert het bestuur met het neerzetten van het jaarverslag. Hij
bedankt het bestuur voor de inzet.

Stemming jaarverslag XXIe bestuur

Myrte Hofstede leest het quorum op.
Jeroen Dols vraagt of zijn machtiging goed is verlopen.
Levy Zeegers zegt dat dit goed is gegaan.
Levy Zeegers legt de stemprocedure uit. We zullen gaan stemmen via een open stemming. Iedereen
kan voor, tegen of onthouding stemmen.

Er zijn 27 stemgerechtigden aanwezig.

Stemmen voor: 22
Stemmen tegen: 0
Onthoudingen: 5

Levy Zeegers schorst de vergadering om 21.55 voor 5 minuten.
Levy opent de vergadering om 22:37.

Bespreking financieel jaarverslag XXIe bestuur
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Levy Zeegers legt uit de we het financieel jaarverslag per pagina zullen bespreken. Hij zegt dat Bart
nog een mededeling heeft.
Bart Krans zegt dat in het opgestuurde stuk de toelichting uitgave van de introductieweek mist. Deze
staat wel wordt wel getoond op de beamer.

Pagina 1
Boris de Geest zegt dat meerdere mensen het jaarverslag niet hebben gekregen op de mail. Hij
voelde zich buitengesloten.
Tristan Hoenselaar zegt dat hij de tweede mail naar exact dezelfde lijst heeft gestuurd de eerste mail.
Hij biedt zijn excuses aan.
Thomas Steenkamp zegt dat Rose het ook niet heeft gekregen. Misschien moeten we de ALV
schorsen en een andere keer doorgaan.
Levy Zeegers zegt dat er nu de mogelijkheid is om mee te lezen dus we kunnen doorgaan.
Joos Rutjens is benieuwd hoe de mail verstuurd is. Is deze in drie aparte tabbladen verstuurd?

Pagina 7
Thomas Steenkamp zegt dat hij een vraag van Jeroen Dols heeft.
Anna van Rooijen denkt dat Cas Jeroen is, maar dat is hij niet.
Thomas heeft toch geen vraag. We moeten terug naar de debiteuren. Jeroen Dols zegt dat bij het
bowlen de debiteuren op 880 euro staat. Later staat dit bedrag bij onvoorziene inkomsten. Hij wil
weten hoe dat zit. Hij vindt dat het een hoog bedrag is.
Bart Krans zegt dat dit komt omdat het een debiteur uit 2021 is. Het was er in dat boekjaar nog niet
toegevoegd. Het moest in zijn jaar worden toegevoegd omdat het boekjaar van Yante al was
afgesloten.Hij zegt dat het inderdaad een hoog bedrag is. Hij heeft geprobeerd het geld te krijgen,
maar het was te lang geleden.
Thomas zegt dat het lustrum ook erg veel geld was. Wordt hier achter aan gegaan.
Rik van Doremalen zegt dat dit schoonmaakkosten waren en geen borg.
Bart zegt dat het dan wordt afgeboekt.
Rik zegt dat hij heeft gevraagd of ze deze kosten terugkrijgen als het geen puinzooi. was. Hij gaat er
toch nog even achter aan.

Geheel
Anna van Rooijen wil namens Yante wat zeggen. Ze wil Bart haar complimenten geven als zijn
voorganger en hem bedanken. Ze roept kpop!
Thomas Steenkamp is zijn eigen vraag vergeten. Hij wil bij traktaties vragen of opmerken dat er altijd
een goede voorraad aan koekjes is. Daar heeft hij enorm van genoten. Dus complimenten aan Bart
en een tip aan Noortje om die traditie voort te zetten.
Erik Stoelinga wil namens Stan van RAGweek vragen of hij niet meer 2,50 euro na zijn boekjaar over
wil maken.
Rik van Doremalen wil een rectificatie doen. Het bedrag van het lustrumgala waren
schoonmaakkosten. Het bedroeg 5 euro per persoon dat komt uit op 442 euro. Het zou 470 euro
moeten zijn. Dat krijgt hij nog terug.
Bart Krans zegt dat hij nog een mail heeft gestuurd. Het contact is al opgenomen.

Levy Zeegers geeft het woord aan de kascontrolecommissie.
Joos Rutjens leest de brief van de kascontrolecommissie voor:

Geachte leden der tweeëntachtigste Algemene Ledenvergadering der
Studievereniging ismus,

Middels deze brief wil de kascontrolecommissie u informeren over de financiën van

10



studievereniging ismus van het afgelopen boekjaar. De commissie heeft op 2 september
jongstleden het laatst de boekhouding gecontroleerd. Vol trots kunnen wij als
kascontrolecommissie vermelden dat, na een dag zwoegen door de financiën, er geen
onregelmatigheden gevonden zijn. Zodoende keurt de commissie de
boekhouding goed en roept de commissie de leden van de ALV op om vóór dit verslag
te stemmen.

De commissie wil graag haar complimenten voor de aftredend penningmeester,
Bart, uitspreken, gezien zijn toewijding en gedragen zorg voor de financiën van onze
vereniging. Ook wenst de commissie de aantredend penningmeester, Noortje,
wijsheid, een vruchtbaar boekjaar en succes met haar voorganger toe.

Tot slot wil de commissie Yante van Haandel bedanken voor haar inzet gedurende het eerste
halfjaar van dit boekjaar. Wij hopen dat haar tijd in Ljubljana minstens net zo leuk is als bij de
kascontrole.

Met vriendelijke groet,
dhr. Maurits Bouma, mw. Linda Gebel en dhr. Joos Rutjens
Kascontrolecommissie 2021-2022

Maurits Bouma zegt dat hij in de notulen wil hebben dat Joos te laat was en dat Bart een prachtige
boekhouding had.
Rik van Doremalen wil ook in de notulen hebben staan dat zowel Joos als Bart brak waren.

Stemming financieel jaarverslag XXIIe bestuur

Lezy Zeegers legt uit dat we gaan stemmen via een open stemming.
Myrte Hofstede leest het quorum op.

Er zijn 29 stemgerechtigden aanwezig.

Stemmen voor: 24
Stemmen tegen: 0
Onthoudingen: 5

Bestuurswissel

Levy Zeegers dechargeert Myrte Hofstede uit de functie van commissaris interne betrekkingen.
Levy Zeegers dechargeert Noa van Hamburg uit de functie van commissaris externe betrekkingen.
Levy Zeegers dechargeert Bart Krans uit de functie van penningmeester.
Levy Zeegers dechargeert Tessa van Weerdhuizen uit de functie van secretaris.
Levy Zeegers chargeert Maurits Bouma in de functie van voorzitter.

Maurits Bouma dechargeert Levy Zeegers uit de functie van voorzitter.
Maurits Bouma chargeert Tristan Hoenselaar in de functie van secretaris.
Maurits Bouma chargeert Noortje Lamers in de functie van penningmeester.
Maurits Bouma chargeert Berend Kooiker in de functie van commissaris externe betrekkingen.
Maurits Bouma chargeert Jasha Notenboom in de functie van commissaris interne betrekkingen.

Maurits Bouma schorst de vergadering om 22:29 voor 15 minuten.
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Maurits Bouma opent de vergadering om 22:48.

Verkiezing Kascontrolecommissie

Maurits Bouma legt uit dat de Kascontrolecommissie nu verkozen zal worden.
Maurits roept iedereen die zich verkiesbaar voor de kascontrolecommissie wil stellen op dit te doen
door een hand op te steken.
Maurits zegt dat elke kandidaat een halve minuut de tijd zal krijgen om te vertellen waarom ze
denken dat ze geschikt zijn voor de Kascontrolecommissie.

Bart Krans stelt zichzelf verkiesbaar.
Tessa van Weerdhuizen stelt Isabel Berentsen verkiesbaar.
Boris de Geest stelt zichzelf verkiesbaar
Thomas Steenkamp stelt zichzelf verkiesbaar.

Maurits Bouma geeft de beurt aan Tessa van Weerdhuizen namens Isabel Berentsen.
Tessa van Weerdhuizen leest de brief van Isabel voor:

Geachte leden van de ALV,

Graag stel ik me verkiesbaar als lid van de kascontrolecommissie 2022/2023. Ik ben sinds vorig jaar
actief lied bij deze mooie vereniging. Als actief lid heb ik afgelopen jaar een fantastisch gala mogen
organiseren, maar ook heb ik veel leuke activiteiten mogen meemaken, diner rouler, kratjes van de
maand en natuurlijk de fantastische activiteiten bij het lustrum.

Om ervoor te zorgen dat al deze fantastische activiteiten dit jaar weer kunnen plaatsvinden, zou ik
graag weer actief willen bijdragen aan de vereniging, door lid te worden van de
kascontrolecommissie. Ondanks dat ik niet veel ervaring heb met geldzaken, denk ik dat ik een goede
toevoeging kan zijn aan de kascontrolecommissie. Niet alleen omdat ik goed geld kan uitgeven en
slecht kan sparen, precies wat ismus nodig heeft, maar ook omdat ik goed gestructureerd kan
werken. Bovendien heb ik afgelopen jaar veel van Barts penningmeester struggles mee mogen krijgen
door honderden appjes, waardoor ik weet hoe de kasco bijdraagt aan het goed verlopen van het
penningmeesterschap. Daarom zou ik graag Noortje ondersteunen dit jaar, zodat ook haar
penningmeesterschap goed kan verlopen.

Liefs,
Isabel

Maurits Bouma geeft de beurt aan Bart Krans.
Bart zegt dat hij afgelopen jaar penningmeester was en dat hij daar veel ervaring heeft opgedaan.
Daarnaast zegt hij dat hij graag Noortje wil ondersteunen samen met de rest van de
Kascontrolecommissie.

Maurits Bouma geeft de beurt aan Boris de Geest.
Boris zegt het heel leuk te vinden om naast Bart en Isabel lid te zijn, en dat hij veel ervaring heeft met
het binnenhalen van geld voor ismus.

Maurits Bouma geeft het woord aan Thomas Steenkamp.
Thomas zegt dat ook hij geld binnen heeft gehaald. Hij zegt dat hij daarnaast een 6 gehaald heeft
voor een vak economie en dat hij het leuk vindt om zo bij de vereniging betrokken te blijven.
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Maurits Bouma zegt dat er ook nog een sollicitatie per brief is, namelijk die van Valens Verhelst.
Maurits geeft het woord aan Berend Kooiker namens Valens Verhelst.
Berend zegt dat hij de brief van Valens niet heeft ontvangen.
Tristan Hoenselaar zegt dat hij de brief wel heeft.
Berend leest de brief van van Valens voor:

Geachte leden van de 82ste alv, lieve ismi

Graag stel ik, Valens Verhelst, me kandidaat voor de kascommissie van ismus.

Eerst even voorstellen: op dit moment ben ik woonachtig in Culemborg, een stadje op de grens van

Utrecht en Gelderland gelegen aan de lek. (als je nog een kamer weet, stuur me gerust een berichtje)

In de weekenden zeil ik graag met mijn bootje op de lek. Op zaterdagmiddagen werk ik aan boten bij

de lokale waterscoutinggroep Triton.

Eens in de zoveel tijd trek ik het bos in met een improvisatie-theater vereniging genaamd Expiatio.

Toevallig ben ik op het moment van voorlezen bij deze vereniging aan het opbouwen. Verder duik ik

zo nu en dan de sportschool in met vrienden. Natuurlijk moet er af en toe ook gewerkt worden. Op dit

moment ben ik werkzaam bij het PreHistorisch dorp in Eindhoven. Hier werk ik als tijdgids en leg ik

kinderen en volwassenen uit hoe mensen in door de tijd heen geleefd hebben.

Dit jaar heb ik mijn atheneum gehaald na mijn havo diploma en me meteen ingeschreven voor de

bachelor. Verder heb ik me laten overtuigen om me bij de zeilvereniging Loefbijters in Nijmegen aan

te sluiten.

Vanaf jongs af aan had ik al affiniteit met cijfers. Als iemand vroeger aan me vroeg wat ik later wou

worden antwoordde ik “Rijk.” De beurs en financieel beleid houdt ik ook actief in de gaten.

Voor de theatervereniging Expiatio heb ik in oktober vorig een weekendevenement mogen

organiseren. Tijdens dit evenement vervulde ik de rol van Facilitair Manager en vervulde ik een deel

van de taken van de penningmeester. Ook houdt Expiatio plusminus 2 ALV’s per jaar waar de

begroting volledig gecontroleerd en doorgesproken wordt met de leden. Hierbij ben ik sinds 2018

altijd aanwezig bij geweest.

Mijn moeder een antiekwinkel in Utrecht. Hier val ik zo nu en dan in en help ik mee om de kas op te

maken. Dit proces gaat nog handmatig en je wordt verwacht om exact te werken.

Hoewel ik nog niet super bekend ben met ismus zet ik me graag in voor ismus in de vorm van de

kascommissie. Hiervoor vraag ik natuurlijk ook jullie stem als leden.

Met vriendelijke groet,

Valens Verhelst

Maurits Bouma zegt dat Isabel Berentsen, Bart Krans, Boris de Geest, Thomas Steenkamp en Valens
Verhelst zich verkiesbaar hebben gesteld voor de Kascontrolecommissie.

Stemprocedure Kascontrolecommissie
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Maurits Bouma legt de stemprocedure uit. Het gaat om een gesloten stemming, dus er zal anoniem
gestemd worden over de kandidaten als geheel.
Berend Kooiker leest het quorum voor.

Maurits Bouma schorst de vergadering om 23:09 voor 10 minuten.
Maurits Bouma hervat de vergadering om 23:10 voor het tellen van de stemmen.

Stemgerechtigden aanwezig: 28
Stemgerechtigden machtigingen: 2
Stemmen voor: 10
Stemmen tegen: 13
Stemmen onthouding: 7

Maurits bouma zegt dat hiermee de Kascontrolecommissie niet aangenomen is in deze opstelling. Hij
zegt dat nu per persoon gestemd gaat worden.

Thomas Steenkamp trekt zich terug uit het kandidaat lidmaatschap van de Kascontrolecommissie.
Joos Rutjens doet een oproep aan Boris de Geest om zich terug te trekken als kandidaat, aangezien
hij van mening is dat drie leden meer dan genoeg is voor de commissie. Hij zegt dit gemerkt te
hebben tijdens zijn tenure als lid ervan.
Boris de Geest trekt zich terug en wenst de overige kandidaten succes.

Maurits Bouma zegt dat Isabel, Bart en Valens zich hebben kandidaat gesteld.
Maurits zegt dat er nu niet meer per persoon gestemd hoeft te worden, aangezien de samenstelling
van de kandidaten veranderd is.
Berend Kooiker leest het quorum voor.
Maurits legt de stemprocedure uit. Het gaat om een gesloten stemming, dus iedereen zal anoniem
stemmen over de drie kandidaten als geheel.

Stemgerechtigden aanwezig: 28
Stemgerechtigden machtigingen: 2
Stemmen voor: 20
Stemmen tegen: 6
Stemmen onthouding: 5

Maurits zegt dat de Kascontrolecommissie, bestaande uit Bart Krans, Isabel Berentsen en Valens
Verhelst is aangenomen.

Verkiezing Raad van Advies (Ronde 1)

Maurits Bouma legt uit wat de Raad van Advies is, dat deze uit maximaal 5 leden bestaat, dat van
deze 5 leden er maximaal 2 leden van het aftredend bestuur afkomstig zijn, en dat de overige
plaatsen beschikbaar zijn voor de overige leden. Hij zegt dat deze in twee rondes verkozen worden,
één voor de aftredende bestuursleden en één voor de overige leden.

Maurits Bouma roept de leden van het aftredend bestuur die zich voor willen dragen voor de Raad
van Advies op om dit te doen door hun hand op te steken.

Maurits geeft het woord aan Tessa van Weerdhuizen.
Tessa zegt dat zij zich graag nomineert als lid van de Raad van Advies om het bestuur te helpen. Ze
zegt dat ze zelf in haar bestuursjaar altijd naar leden van vorige besturen ging voor advies, maar dat
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ze blij is dat er nu een officieel orgaan aan gewijd is. Ze adviseert het bestuur daar gebruik van te
maken. Ze zegt nieuwsgierig te zijn naar hoe de Raad zich zal ontwikkelen, aangezien het de eerste
Raad van Advies is die ismus gekend heeft.

Rose vraagt of er vragen gesteld mogen worden aan de kandidaten. Maurits zegt dat dit mag, en
geeft haar het woord. Rose zegt dat zij geen vraag heeft.

Stemprocedure Raad van Advies (ronde 1)

Maurits Bouma legt de stemprocedure uit.
Berend Kooiker leest het quorum voor.

Stemgerechtigden aanwezig: 27
Stemgerechtigden machtigingen: 4
Stemmen voor: 26
Stemmen tegen: 0
Stemmen onthouding: 2

Maurits Bouma vraagt of de ALV een hertelling zou willen, aangezien er een aantal stemmen blijken
te missen.
De ALV laat blijken dat dit niet nodig geacht wordt.
Maurits zegt dat Tessa van Weerdhuizen is ingestemd als kandidaat lid van de Raad van Advies.

Verkiezing Raad van Advies (ronde 2)

Maurits Bouma verzoekt alle leden die deel willen uitmaken van de Raad van Advies om dit te laten
weten door hun hand op te steken.

Maurits Bouma geeft Linde Oomens het woord.
Linde zegt dat ze Linde is, en dat ze graag solliciteert tot extern lid van de Raad van Advies. Ze zegt
dat ze nu twee jaar in Nijmegen woont en Culturele Antropologie studeert. Ze noemt dat ze lid is
geweest van het bestuur van Umoja, de RvA van Umoja en de Kascontrolecommissie van Umoja. Ze
zegt dat studieverenigingen een belangrijke rol hebben binnen het studentenleven en dat ze graag
een deel is van de toekomst van ismus. Vanuit haar ervaring bij Umoja zegt ze veel ervaring te
hebben met een vereniging die bestuurstechnisch veel lijkt op ismus, maar dat ze vanwege die
ervaring bij Umoja ook een andere blik op zaken heeft. Ze zegt dat ze wegens haar functies veel
ervaring heeft met bedrijven aangezien ze uitvoerend penningmeester geweest is. Ze zegt te hopen
dat ze de leden van de ALV overtuigd heeft dat zij een goed lid zou zijn voor de Raad van Advies, en
dat zij veel vertrouwen heeft dat ze kan bijdragen hieraan.

Maurits Bouma zegt dat er nu vragen gesteld mogen worden aan Linde Oomens.
Boris de Geest vraagt of Linde lid is van ismus.
Linde zegt zich twee dagen voor de ALV te hebben ingeschreven.
Boris vraagt waarom zij juist bij ismus in de Raad van Advies wil.
Linde zegt dat ze heel veel heeft gefocust op netwerken en dat ze graag haar kennis deelt. Ze zegt dat
de verenigingen veel op elkaar lijken dus dat ze zeker wat te zeggen zal hebben over de vereniging.
Thomas Steenkamp vraagt of Linde naast haar lidmaatschap van de Kascontrolecommissie van
Umoja, De RvA van Umoja en een bestuursjaar bij de stichting RAGweek er ook nog een
lidmaatschap bij kan van de Raad van Advies van ismus, en hoe zij van plan is dit te combineren.
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Linde zegt dat ze dat wel aankan, ze zegt bewust te zijn van de hoeveelheid tijd die het lidmaatschap
van de Raad van Advies kost, en ze zegt ervaren te zijn met het lezen van notulen et cetera, ze zegt
dit ook leuk te vinden.

Maurits Bouma geeft Rik van Doremalen het woord.
Rik zegt dat hij zich iets minder heeft voorbereid dan de sprekers voor hem. Hij zegt dat hij Rik is, dat
hij tijdens zijn bestuursjaar heel veel ervaring opgedaan, hoewel dit tijdens de corona pandemie was.
Hij zegt dat dat een nadeel is, hij zegt niet veel te weten over hoe fysieke activiteiten in hun werk
gaan, maar dat een nieuwe wind altijd welkom is en dat hij veel zin heeft om te zien hoe het bestuur
zich ontwikkelt en dat hij hen graag van advies voorziet. Hij zegt het dit jaar niet heel druk te hebben
en zegt daarom veel in te willen zetten op ismus. Verder zegt hij veel zure leden te kennen.

Maurits Bouma zegt dat mensen vragen mogen stellen aan Rik van Doremalen.
Boris de Geest vraagt Rik wat diens drijfveren zijn.
Rik zegt dat hij vindt dat hij niet alles uit zijn eigen bestuursjaar heeft gehaald en dat hij vindt dat
zaken naast de ALV ook een extra paar ogen nodig hebben, en dat hij heel benieuwd is naar de visie
van het huidige bestuur als bestuur buiten het coronatijdperk.

Maurits Bouma geeft het woord aan Joos Rutjens.
Joos zegt dat hij Joos is en dat hij een kort praatje heeft. Hij zegt in het bestuur gezeten te hebben,
evenals een half jaar lid geweest te zijn van de Kascontrolecommissie. Hij zegt eigenlijk pas sinds
vandaag in de Raad van Advies te willen zitten, met als voornaamste doel het royeren van Jeroen
Mooijman. Hij zegt de RvA eerst niet nodig te hebben gevonden, maar inmiddels zegt hij van mening
veranderd te zijn. Hij zegt het interessant te vinden om lid te worden van de RvA en hij zegt het leuk
te vinden om het bestuur te ondersteunen.

Mau vraagt of er vragen zijn voor Joos Rutjens.
Jeroen Mooijman vraagt Joos wat hem een capabel en uniek RvA-lid maakt.
Joos zegt secretaris geweest is, en dat hij daarom flauwe grappen maakt. Hij zegt dat dit hem wel
uniek maakt, maar dat het maar de vraag is of hij ook capabel is.
Levy Zeegers vraagt wat Joos zou doen als er in de RvA sprake is van een situatie waarin er twee
kapiteins zijn.
Joos zegt dat hij eerst het gesprek zou aangaan met de tweede kapitein en als het nodig is
benadrukken dat iedereen in de RvA natuurlijk gezamenlijk kapitein is. Hij zegt voornamelijk te willen
zorgen dat de situatie niet al te groot wordt.
Noa van Hamburg vraagt hoe het feit dat hij en Rik van Doremalen bestuursgenoten zijn geweest
effect zou hebben op de RvA in de situatie waarin ze allebei ingestemd worden.
Joos zegt dit als iets positiefs te zien, aangezien er al van te voren een goede band aanwezig is. Hij
zegt dat ze wel beide verschillende blikken hebben en dat hij denkt dat ze het bestuur samen goed
kunnen helpen.
Rik vult aan dat hun band gekenmerkt is doordat ze allebei heel kritisch zijn en heel efficiënt zijn
samen.

Maurits Bouma geeft het woord aan Thomas Steenkamp.
Thomas zegt dat hij bestuurslid is geweest en ook lid wil worden van de Raad van Advies, hij zegt
tijdens zijn bestuursjaar en zijn bezigheden in West Maas en Waal te hebben geleerd hoe je creatief
moet zijn. Hij zegt dat hij net als Tessa van Weerdhuizen lid is geweest van het SVM-bestuur en dat
zijn doel is om kritiek op een positieve, niet-zure manier te brengen, opdat het bestuur er zo veel
mogelijk aan heeft.

Maurits Bouma vraagt bij welke organisaties Thomas Steenkamp bezig is in West Maas en Waal.
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Thomas zegt actief te zijn bij een lokale politieke partij en de ledenraad van de Rabobank.
Boris de Geest vraagt bij welke politieke partij Thomas actief is.
Thomas zegt het CDA West Maas en Waal.
Erik Stoelinga vraagt hoe Thomas als ex-lid van de SVM andere visies heeft.
Thomas zegt dat hij bij de SVM secretaris is geweest en dat dat hem andere ervaringen mee heeft
gegeven dan Tessa van Weerdhuizen.
Boris vraagt hoe Thomas het CDA kan combineren met de RvA.
Thomas zegt dat dit een kwestie van plannen is en dat hij dat aankan.
Stefan Geene vraagt wat Thomas uit zijn lidmaatschap van de sportcommissie mee zou nemen in zijn
RvA-lidmaatschap.
Thomas zegt dat Armen en de voorzitter van de sportcommissie zijn idolen zijn, en dat hij bij de
sportcommissie heeft geleerd om met veel man een leuke activiteit neer te zetten. Hij noemt met
name de sport en spel activiteit, en zegt dat de beste les die hij heeft geleerd is hoe je een
succesvolle activiteit neerzet.
Joos Rutjens vraagt wie Thomas zijn opa is.
Thomas zegt dat hij twee opa’s heeft, en dat één Piet heet, en de ander George.
Jeroen vraagt hoe Thomas zich wil onderscheiden als lid.
Thomas zegt buiten zijn door corona besmette bestuursjaar ook andere functies gehad te hebben.
Boris vraagt wat hij zou doen als al zijn verplichtingen en verplichtingen zouden conflicteren. Thomas
zegt dat zijn verplichtingen veelal ofwel lang van tevoren worden vastgesteld ofwel flexibel zijn.

Maurits Bouma vraagt of er verder nog kandidaatstellingen zijn.
Maurits Bouma geeft Cas Reuvers het woord.
Cas zegt dat hij vindt dat het belangrijk is dat er iemand in de RvA zit die geen bestuurslid is en juist
vanuit de leden spreekt.

Maurits Bouma zegt dat mensen nu vragen mogen stellen aan Cas Reuvers.
Jeroen Mooijman vraagt hoe Cas Reuvers denkt dat zijn nuchtere Nijmeegse blijk iets toevoegt aan
de RvA.
Cas zegt dat dit zeker wat toevoegt, hij zegt door en door Nijmegenaar te zijn en dat uit zijn
Nijmegenaarschap mooie argumenten voort kunnen komen.
Joos Rutjens vraagt wat gebeurt als de RvA vergadering en een wedstrijd waar N.E.C. speelt tegelijk
plaatsvinden.
Cas zegt wel een wedstrijd te kunnen missen.
Thomas Steenkamp vraagt of hij vip kaarten kan regelen voor een N.E.C. wedstrijd.
Cas zegt dat hij wel mensen kent, maar doet geen toezegging.

Stemprocedure Raad van Advies (ronde 2)

Maurits Bouma legt de stemprocedure uit.
Maurits zegt dat aangezien er een maximum van 5 leden in de RvA mag zitten, en dat er daarom de
vier meest populaire 4 leden uit deze 5 gekozen worden.

Maurits Bouma zegt dat er 5 kandidaten zijn
Jasha leest het quorum voor
Maurits schorst de vergadering om 00:18 voor 10 minuten
Maurits hervat de vergadering om 00:28

Stemgerechtigden aanwezig: 26
Stemgerechtigden machtigingen: 4
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Maurits zegt dat de ALV via beide stemrondes heeft gekozen voor Cas Reuvers, Joos Rutjens, Linde
Oomens, Thomas Steenkamp en Tessa van Weerdhuizen als kandidaat leden der Raad van Advies.

Maurits Bouma legt uit dat nu gestemd zal worden over bovenstaande kandidaten als geheel.
Berend Kooiker leest het quorum voor.

Stemgerechtigden aanwezig: 23
Stemgerechtigden machtigingen: 6
Stemmen voor: 10
Stemmen tegen: 7
Stemmen onthouding: 12

Maurits zegt dat de RVA, bestaande uit Cas Reuvers, Joos Rutjens, Linde Oomens, Thomas
Steenkamp en Tessa van Weerdhuizen, ingestemd is.

W.V.T.T.K.

Maurits Bouma zegt dat er geen zaken verder ter tafel zijn gekomen.

Rondvraag

Maurits Bouma zegt dat we de rondvraag gaan doen. Hij legt uit hoe de rondvraag in zijn werk gaat.

Marieke Gebbink vraagt of zij de ALV mag bedanken voor de ALV en of ze iedereen mag bedanken.
Karlijn Verbaan vraagt of ze mag zeggen dat ze trots is op het toetredend bestuur.
Bart Krans vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV.
Cas Reuvers vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV. Hij vraagt of hij het toetredend bestuur
succes mag wensen. Hij vraagt of hij Jasha specifiek mag bedanken voor het feit dat hij nog een jaar
de Discusmus podcast mag maken. en hij vraagt of hij Bart Krans mag feliciteren. Hij vraagt aan
Thomas welk liedje hij gaat zingen met de ismusband.
Boris de Geest vraagt of hij de alv mag bedanken voor de ALV en of hij het aftredend bestuur mag
bedanken. Hij vraagt of hij het toetredend bestuur mag feliciteren, met name Berend Kooiker, en
vraagt de ALV waarom deze hem niet vertrouwt als lid van de kascontrolecommissie. Hij vraagt Tessa
van Weerdhuizen waarom zij denkt dat ze de Sportcommissie beter kan organiseren dat de leden van
de Sportcommissie van het afgelopen jaar en vraagt Jasha Notenboom welk biertje zij hem morgen
gaat geven.
Stefan Geene vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV en of hij het toetredend bestuur succes
mag wensen. Hij vraagt Myrte Hofstede wat ze van de Sportcommissie vond.

Jeroen Mooijman dient een punt van orde in.
Jeroen zegt dat de net gehouden stemprocedure niet juist is verlopen. Hij zegt dat er een absolute
meerderheid benodigd is om de Raad van Advies in te stemmen, en dat deze niet behaald is wegens
de grote hoeveelheid onthoudende stemmen.

Maurits Bouma schorst de vergadering om 00:47.
Maurits Bouma heropent om 00:57.

Maurits Bouma zegt dat Jeroen Mooijman gelijk heeft, en dat er een meerderheid voor nodig is om
de Raad van Advies in te stemmen en dat deze inderdaad niet aanwezig is vanwege het aantal
onthoudingen. Hij zegt dat de Raad van Advies dus vooralsnog niet ingestemd zal worden. Hij zegt
dat de volledige stemming over de Raad van Advies daarom nogmaals gehouden zal moeten worden.
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Thomas Steenkamp trekt zich terug uit het kandidaat lidmaatschap voor de Raad van Advies.

Maurits Bouma zegt dat de kandidaat leden voor de Raad van Advies nu Cas Reuvers, Joos Rutjens,
Linde Oomens, Rik van Doremalen en Tessa van Weerdhuizen zijn.
Maurits zegt dat, aangezien het aantal kandidaten nu niet langer boven het maximum aantal leden
dat de Raad van Advies mag tellen ligt, er slechts een gesloten stemming gehouden hoeft te worden
voor de 5 kandidaten als geheel.

Stemprocedure Raad van Advies (ronde 2)

Maurits Bouma legt de stemprocedure uit.
Berend Kooiker leest het quorum voor.

Stemgerechtigden aanwezig: 23
Stemgerechtigden machtigingen: 6
Stemmen voor: 24
Stemmen tegen: 1
Stemmen onthouding: 4

Maurits Bouma zegt dat de Raad van Advies, bestaande uit Cas Reuvers, Joos Rutjens, Linde Oomens,
Rik van Doremalen en Tessa van Weerdhuizen, ingestemd is.

Rondvraag hervat
Rose Snijders vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV. Ze vraagt of ze het aftredend bestuur
mag bedanken voor hun jaar, en of ze het toetredend bestuur veel plezier mag wensen. Ze vraagt
Jasha Notenboom wat haar favoriete vraag uit de kletspot is.
Jeroen Mooijman vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij het aftredend bestuur mag
bedanken voor het uit het corona-slijk halen van de vereniging. Hij vraagt of hij zich mag
verontschuldigen voor de punt van orde en of hij het toetredend bestuur veel plezier mag wensen.
Joos Rutjens vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, het aftredend bestuur mag bedanken
voor hun inzet, of hij mag zeggen dat ze goede opvolgers zijn, vooral Tessa van Weerdhuizen als
eerste vrouwelijke secretaris in jaren. Hij vraagt Tristan Hoenselaar hoe lang hij denkt het vol te
houden bij het volgende seccieuitje en of Maurits als steun voor zijn secretaris het woord
“przewalskipaard” wil spellen.
Rik van Doremalen vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV en of hij het aftredend bestuur
mag bedanken. Hij vraagt Myrte Hofstede wat haar favoriete commissie was het afgelopen jaar en
aan Jasha Notenboom wat ze denkt dat haar meest frustrerende commissie volgend jaar gaat
worden. Hij vraagt of hij het toetredende bestuur mag feliciteren.
Stijn van Nispen vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, in het bijzonder voor deze intro tot
ALV’s voor hem, of hij Berend mag bedanken voor het verkeerd uitspreken van zijn naam tijdens het
oplezen van het quorum en of hij zijn waardering en respect voor alle laatblijvers mag uiten.
Merel Graafmans vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV en of ze het bestuur mag bedanken
voor de gratis drank.
Melle Wassink vraagt of hij naar huis mag.
Tessa van Weerdhuizen vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV en het toetredende bestuur
mag feliciteren. Ze vraagt of ze Boris de Geest mag beantwoorden dat de Sportcommissie de beste
Sportcommissie was die ze zich kon voorstellen het afgelopen jaar. Ze vraagt of ze Tristan Hoenselaar
mag feliciteren met zijn functie en wat hij van het notuleren vindt.
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Noa van Hamburg vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, of ze het toetredend bestuur mag
feliciteren, haar medebestuur mag bedanken, haar voorgangers mag bedanken voor het advies zowel
tijdens als voor haar bestuursperiode als extern en of ze mag zeggen dat ze de Sportcommissie in wil.
Myrte Hofstede vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, of ze Stefan mag antwoorden dat het
oké is en dat ze er therapiesessies over heeft gehad en of ze Rik mag antwoorden dat alle commissies
leuk waren. Ze vraagt of ze al haar voorgangers mag bedanken, of ze Tristan Hoenselaar een
schouderklopje mag geven en of ze het Huidig Bestuur en Oud bestuur bij haar thuis mag uitnodigen.
Levy vraagt of hij zijn medebestuur mag bedanken, het toetredend bestuur mag feliciteren en op het
hart mag drukken dat het maar een studievereniging is. Hij vraagt of het bestuur een rondje wil
draaien en hij vraagt Jeroen Mooijman wat zijn favoriete album van Tyler the Creator is.
Jeroen zegt boeien.
Thomas Steenkamp vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij het aftredend bestuur mag
bedanken en het toetredend bestuur mag feliciteren en of hij mag hopen dat het toetredend bestuur
het nog beter gaan doen. Hij vraagt Maurits Bouma wanneer hij mee gaat naar een wedstrijd van
N.E.C. en NAC, hij vraagt Berend wanneer het extern uitje is en hij vraagt of Joos zijn bek mag
houden.
Jasha Notenboom vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, het aftredend bestuur mag
bedanken - Myrte Hofstede in het bijzonder. Ze vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de vele
sollicitaties, in het bijzonder Thomas Steenkamp, of ze Boris de Geest mag beantwoorden dat hij van
haar een Tripel Karmeliet krijgt, of ze Roos Snijders mag beantwoorden dat de
zonnemens-of-maanmenskaart de beste was. Ze vraagt of ze Rik van Doremalen mag beantwoorden
dat de Almanakcommissie waarschijnlijk de meest frustrerende zal blijken omdat ze denkt dat ze die
zelf moet verzorgen, of ze haar bestuursgenoten mag bedanken en mag zeggen dat ze erg veel zin in
heeft in het bestuursjaar.
Berend Kooiker vraagt of hij alle aanmeldingen voor de Kascontrolecommissie en de Raad van Advies
mag bedanken en de mensen die ingestemd zijn mag feliciteren, of hij Thomas Steenkamp mag
beantwoorden dat eerst het uitje van Noa van Hamburg nog gehouden moet worden, of hij Maurits
mag bedanken voor het laten lezen van het quorum. Hij vraagt of hij iedereen mag bedanken voor
het melden wanneer ze weggingen en aankwamen, en of hij zijn dorst mag lessen met het meest
dichtbijzijnde drankje.
Noortje Lamers vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, of ze iedereen mag bedanken voor
het volhouden, en het aftredend en toetredend bestuur mag bedanken.
Tristan Hoenselaar vraagt of hij alsjeblieft zijn mond mag houden omdat hij elk woord dat hij zegt
moet notuleren.
Maurits Bouma zegt tegen iedereen die de ALV heeft bedankt “nee, jij bedankt”. Hij beantwoordt
Joos P-R-Z-E-W-A-L-S-K-I-P-A-A-R-D, zegt tegen Thomas dat hij bereid is te gaan wanneer N.E.C. en
NAC dan wel spelen. Hij bedankt alle aanwezigen, specifiek de eerstejaars.

Sluiting
Maurits Bouma sluit de 82e Algemene Ledenvergadering om 01:21.
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